
Protokół Nr 39/10 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 24 maja  2010 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 940

Posiedzenie komisji otworzył i  prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do
niniejszego protokołu oraz wójt gminy , zastępca oraz w części posiedzenia skarbnik gminy  .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził  quorum, przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O  terminie  posiedzenia  członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  ,  otrzymując
materiały . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks.
Porządek obrad posiedzenia  komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej:
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 28 maja   2010 r.   
4.Ocen funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem  potrzeb   
    mieszkańców gminy 
    Opinia komisji na sesję 
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2010 roku 
   Opinia komisji 
6.Sprawy róŜne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  38/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane  pod obrady najbliŜszej sesji ,
komisje je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię
jak niŜej :  
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/304/10  w sprawie wyraŜenia zgody na wynajem w trybie 
 bezprzetargowym lokalu   uŜytkowego- ośrodek zdrowia w Pęzinie – komisja jednogłośnie i 
 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/305/10  w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości 
 Lipnik „ gmina Stargard Szczeciński – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt
 uchwały    
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/306/10 w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Stargard  
 Szczeciński – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/307/10  wyraŜającej opinię w sprawie utworzenia okręgu  
  wyborczego w wyborach do Rady Powiatu Stargardzkiego- komisja jednogłośnie i pozytywnie
  zaopiniowała projekt uchwały  
- projekt uchwały Nr XXXVIII/308/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/263/09 Rady 
  Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 29 grudnia 2009 roku .
Wójt Gminy – przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały , a komisja zapoznała się z
petycją mieszkańców jaka wpłynęła do Przewodniczącego Rady .
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Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/309/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz zmiany 
  limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne.
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy .
Komisja  jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/310/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym 
 jednostkom samorządu  terytorialnego – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniował 
 w/w projekt uchwały .
Ad.4
Przewodniczący komisji omówił informację dotyczącą funkcjonowania transportu lokalnego i
podmiejskiego  pod  kątem  potrzeb  mieszkańców  gminy  .  W trakcie  omawiania  informacji
zostały wyjaśnione  zapytania bądź  wątpliwości zgłaszane przez członków komisji .
Komisja po zakończeniu dyskusji  ,  jednogłośnie przyjęła opinię w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu  przyjęła  informację  o
funkcjonowaniu transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców
gminy . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Ad.5
Komisja przeanalizowała wykonanie budŜetu gminy za I-szy kwartał 2010 r. 
Komisja zwróciła uwagę na niskie wykonanie w wydatkach inwestycyjnych .
Wójt Gminy – wyjaśnił  ,Ŝe do końca maja jest uzgodniony tj.  przesunięty  termin płacenia
faktur  za  roboty  przy  szkole  w  Małkocinie  z  uwagi  m.in.   na  pewne  nieporozumienia
wykonawcy z podwykonawcą .
Dyskutowano  równieŜ   na  temat  pozostałych  inwestycji  przyjętych  do  realizacji  w  roku
bieŜącym pod kątem ewentualnych zagroŜeń ich realizacji , gdzie wójt m.in. wyjaśnił ,Ŝe nie ma
raczej większych zagroŜeń , jedynie odnośnie inwestycji w Barzkowicach , to gmina czeka na
ogłoszenie naboru wniosku na to zadanie . Dyskutowano na temat rozpoczęcia inwestycji w
ramach  złoŜonego  wniosku  przez  Związku  Gmin  Zlewni  Jeziora  Miedwie  ,Ŝe  według
optymalnych prognoz w sierpniu br. mogą rozpocząć się roboty w Skalinie .
Przewodniczący komisji podał do protokołu opinię komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i  BudŜetu przyjęła informacj ę  z wykonania
budŜetu  gminy  za  od  dnia  1  stycznia  do  końca  kwartału  I   roku  2010  i  pozytywnie
zaopiniowała . 
Ad.6 
Wójt Gminy odczytał pismo Pana Roberta Juchacza i list intencyjny właścicieli i wieczystych
uŜytkowników nieruchomości  połoŜonych w miejscowości Lipnik dotyczące zasad realizacji
inwestycji w zakresie budowy kanalizacji sanitarnej w przedmiotowej miejscowości . 
Wójt m.in. odnosząc się do tego pisma powiedział ,Ŝe w budŜecie tegorocznym nie ma środków
przeznaczonych na ten cel .  Inicjatywa jest pozytywna , naleŜy szukać  współpracy skoro są
osoby chętne do zbrojenia terenu na  którym zamierzają się budować .W tej sprawie jak wójt
powiedział będą prowadzone rozmowy ,   będzie wydana  opinia radcy.
Przewodniczący komisji odnosząc się do tej sprawy m.in. powiedział ,Ŝe z treści pisma wynika
co proponują jako wkład własny   , ale inwestorem będzie gmina i np. wniosek nie zostanie
pozytywnie rozpatrzony , a będzie wpisany do budŜetu i wtedy trzeba będzie zadanie realizować
za środki własnych, iŜ moŜe być takie niebezpieczeństwo mówił radny  . 
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks przypomniał o remoncie świetlicy w Poczerninie z
uwagi na wilgoć . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe jest wniosek złoŜony przez WIR i  w kosztorysie jest  ujęte
zadanie . 
Radna Gabriela Czwertlik – poinformowała o sprawie dotyczącej wytyczenie drogi w planie
zagospodarowania  do działki  mieszkanki  Świętego .
Wójt Gminy – odpowiadając m.in. wyjaśnił ,Ŝe były wyłoŜone plany przy ich opracowywaniu ,
gdzie moŜna było zgłaszać swoje uwagi , zmiany do planu . Część mieszkańców nie zrobiło
tego , a obecnie są problemy . W przypadku tej Pani to obecnie ta działka jest  działką rolną ,
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musi być zmiana w planie .
Zastępca Wójta poinformowała o sprawie wytyczenia drogi zgodnie z planem miejscowym  w
miejscowości Klępino i problemami związanymi z tą sprawą  . Działka jest własnością  Państwa
śółwińskich  , którzy  chcą aby gmina wykupiła całość działki .
Przewodniczący komisji odnosząc się do tej sprawy zaznaczył m.in.  ,Ŝe wszystko zaleŜy jaką
cenę wystawi właściciel . 
Radna Czwertlik kolejno poruszyła sprawę tych osób , którzy budują się w okolicy posesji Pani
Lucyny Czwertlik  w Starchocinie , a  jak będzie rozwiązana sprawa dotycząca kanalizacji .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe planuje się w tamtej części miejscowości przepompownie .
Przewodniczący Komisji  Daniel Wilk zapytał się, czy Starostwo wypowiedziało się odnośnie
wniosku gminy w sprawie ewentualnego zwolnienia  mieszkańców  z  opłaty  za wyrobienie
nowych dokumentów w związku z wprowadzeniem nazw ulic w miejscowości Grzędzice .
Wójt poinformował ,Ŝe jeszcze w tej sprawie gmina nie otrzymała odpowiedzi .
Radny Kuźma – przypomniał o zgłaszanej  juŜ sprawie dotyczącej naprawy dziur na moście w
Pęzinie , gdzie byli fachowcy obejrzeli i dalej nic się nie dzieje .
Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła czyszczenia rowów, iŜ miała być kontrola w
tej sprawie .  
Radna Gajewska poprosiła o naprawę bojlera w świetlicy wiejskiej .
Zastępca Wójta odnośnie rowów przypomniał ,Ŝe w tej sprawie było pismo i  Starostwa będzie
kontrolować .
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                                      Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                               Daniel Wilk 
Data sporządzenia :                                                                                Data podpisania : 
2010. 05 .24                                                                                            2010. ….....................


